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ACA 2021-22 President's Volunteer Service Award Application

The Association of Chinese Americans (ACA) is honored to be approved as an Official
Certifying Organization for the President's Volunteer Service Award (PVSA). The PVSA is the
prime volunteer awards program, honoring people who live a life of service through presidential
gratitude and national recognition.

ACA's programs and services cannot be successful without the volunteers' dedicated hard work.
Thus, we would like to thank these volunteers sincerely and encourage our volunteers to apply
for the PVSA. Qualifying volunteers will be honored officially at our Volunteer Appreciation
Event in November.

To apply for the PVSA through ACA, at least 25% of your total hours must be for the ACA
events. The application deadline is Friday, September 30, 2022. Once your application is
confirmed, you will receive an invitation from us to attend the Volunteer Appreciation Event.

Learn more at: https://acadetroit.org/president-s-volunteer-service-award/
Apply at: https://forms.gle/Qqp5bhrhosr4Zeek7
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密西根美华协会2021-22总统志愿者服务奖申请

密西根美华协会（下简称美华）很荣幸被批准为总统志愿者服务奖的官方认证组织。总统
志愿者服务奖是全国荣誉度最高的志愿者嘉奖计划，旨在通过总统嘉奖和国家认证以鼓励
公民积极服务社区。

美华的各项活动和计划，离不开每一位无私付出的志愿者。我们衷心感谢每一位志愿者的
参与与支持。同时，我们亦鼓励曾经帮助我们的志愿者，申请总统志愿者服务奖。

如果您通过美华协会申请总统志愿者服务奖，您需要满足至少百分之二十五的服务时间是
在美华协会举办得活动中获得。一旦您满足所列要求，请在2022年9月30日星期五之前提交
申请。美华协会一旦确认您的申请，您将收到邀请函参加今年11月举办的美华协会志愿者
感谢活动。

了解更多：https://acadetroit.org/president-s-volunteer-service-award/
申请链接：https://forms.gle/Qqp5bhrhosr4Zeek7
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